
1 

 

 

PROCES – VERBAL NR.162 
încheiat astăzi, 26 iunie 2025, 

în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

    La orele 10:30, domnul Marius-Florinel Nicolaescu, vicepreședintele 
Consiliului Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare care s-a 
desfășurat prin mijloace electronice (on-line). La această ședință au participat 32 
de consilieri județeni, dintre care 26 au fost prezenți în sala de ședințe și 6 
conectați pe platforma pusă la dispoziție de către Consiliul Județean Argeș, fiind 
absenți domnul Ion Mînzînă, Președintele Consiliului Județean Argeș și domnul 
consilier județean Cosmin Constantin Ghiță, deci şedinţa este statutară. 

         La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Carmen Mocanu, director executiv Direcția Economică, dna Roxana 
Stoenescu, director executiv Direcția Cultură, Turism și Tineret,  dl Alin 
Stoicea, director executiv Direcția Tehnică. 

        La începutul ședinței a anunțat că se va abține și nu va participa la vot ca 
urmare a faptului că are un interes personal în problema supusă dezbaterii: 

- domnul  consilier județean Valentin Viorel Enache la punctul nr. 
XIX de pe ordinea de zi – Hotărârea nr.296. 

 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Bună ziua. Permiteți-mi să încep 
cu prezența. Dl Mînzînă Ion este în concediu, dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Subsemnatul prezent! Dl Andrei 
Ionuț? 

Dl consilier județean Ionuț Andrei – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dna Baciu-Radu Anca-Alina ?  
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Dna consilier județean Anca-Alina Baciu-Radu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Badea Andrei-Bogdan? 

Dl consilier județean Andrei-Bogdan Badea – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu– Dna Bădulescu Paula Mădălina? 

Dna consilier județean Paula Mădălina Bădulescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Bălan Iosif Bogdan? 

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dna Bărbulescu Roxana-Elena ? 

Dna consilier județean Roxana Elena Bărbulescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Crețu Constantin-Cristinel?  

Dl consilier județean Constantin-Cristinel Crețu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu– Dl Dumitrescu Dan-Mihai? 

Dl consilier județean Dan-Mihai Dumitrescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Enache Valentin-Viorel?  

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dna Ghineț Cristina?  

Dna consilier județean Cristina Ghineț - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Ghiță Cosmin Constantin?  

Dl Grecu Dumitru ? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dna Iagăr Elena ?   

Dna consilier județean Elena Iagăr – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dna Iancu Ionela-Garofița?  

Dna consilier județean Ionela- Garofița Iancu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu   - Dl Ilie Ion? 
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Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent!  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Lițoi Marin-Florin ?    

Dl consilier județean Marin-Florin Lițoi – Prezent!  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dna Lupaș Diana – Elena ?  

Dna consilier județean Diana-Elena Lupaș - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Matei Florian-Codruț?  

Dl consilier județean Florian-Codruț Matei – Prezent! Să știți că se aude foarte 
încet și vreau să menționez că, în cazul în care mi se întrerupe cumva 
conexiunea la punctul cu Doina Argeșului, votez în varianta propusă inițial, fără 
amendamente.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Am reținut! Dl Mustățea Ionuț-
Mihai ?  

Dl consilier județean Ionuț - Mihai Mustățea – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Niță Nicolae ?  

Dl consilier județean Nicolae Niță – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Olteanu Iustin-Valentin ? 

Dl consilier județean Iustin-Valentin Olteanu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dna Popa Elena-Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Sandu Adrian?  

Dl consilier județean  Adrian Sandu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Soare Emanuel?  

Dl consilier județean Emanuel Soare – Prezent! 
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dl Stăncescu Ion?  

Dl consilier județean Ion Stăncescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu– Dl Tase Adrian ? 

Dl consilier județean Adrian Tase -  Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Tică Manuel?   

Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Tudose Nicolae? 

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dna Vasile-Stoica Vasilica ? 

Dna consilier județean Vasilica Vasile-Stoica – Prezent! 

 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Dați-mi voie să vă supun 
ordinea de zi, așa cum ea a fost aprobată. 

Dl consilier județean Nicolae Niță – Domnule președinte de ședință și domnule 
vicepreședinte, permiteți-mi să dau citire câteorva solicitări pornite de la 
nemulțumirea cetățenilor din Curtea de Argeș, Valea Danului, localităților de pe 
valea Argeșului și valea Topologului privind situația podului de peste Argeș. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Vorbim despre ordinea de zi. 

Dl consilier județean Nicolae Niță – Tocmai asta voiam să spun și eu oamenii de 
acolo nu au încredere atât timp cât forul suprem, consiliul județean nu are pe 
ordinea de zi o bază de discuție sau soluții privind rezolvarea acelei probleme.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Domnule consilier am primit 
hârtia de la grupul PNL astăzi, o să primiți …. 

Dl consilier județean Nicolae Niță – Și din respect pentru cetățenii de acolo nu 
ne puteți permite în 30 de secunde să dăm citire?  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Supun la vot ordinea de zi, 
altceva nu discutăm acum. 

Dl consilier județean Nicolae Niță  - Am înțeles. 
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discutăm la sfârșitul ședinței. 

Dl consilier județean Nicolae Niță – Așteptăm sfârșitul ședinței, pentru că este o 
problemă foarte importantă. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Vă rog să consultați și 
regulamentul!  

Dl consilier județean Nicolae Niță – L-am consultat, dar oamenii nu sunt 
multumiți doar dacă consultăm regulamentul!  

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Se aprobă ordinea de zi înainte. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Întâi aprobăm ordinea de zi, 
după care discutăm, da? 

Dl consilier județean Nicolae Niță – Da! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Supun spre aprobare ordinea de 
zi. Voturi împotrivă? Abțineri? Proiectul ordinii de zi a trecut. 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare cu convocare de îndată a Consiliului Judeţean Argeş din data de 
27.05.2025. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Vă mulțumesc! 

Procesul verbal al ședinței a fost votat în unanimitate. 

 

-II- 

          Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul -  verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 29.05.2025. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Vă mulțumesc! 

Procesul verbal al ședinței a fost votat în unanimitate. 
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-III- 

          Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 03.06.2025. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Vă mulțumesc! 

Procesul verbal al ședinței a fost votat în unanimitate. 

 
 

-IV- 

          Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Spitalului de Recuperare Brădet. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.281. 

 
 

-V- 

          Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
modificarea componenței nominale a Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.282 

 
 

-VI- 

          Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea actualizării „Monografiei economico-militare a judeţului Argeş”. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
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S-a adoptat Hotărârea nr.283. 
 

-VII- 

          Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
nominalizarea reprezentantului din partea Consiliului Județean Argeș în 
Adunarea Generală a Acționarilor a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
,,SITUAȚII DE URGENȚĂ SUD MUNTENIA” și a reprezentantului din partea 
Consiliului Județean Argeș în Consiliul de Administrație al Asociației de 
Dezvoltare Intercomunitară ,,SITUAȚII DE URGENȚĂ SUD MUNTENIA”.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.284. 
 
 

-VIII- 

          Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi – Proiect de privind emiterea 
avizului în favoarea Unității Administrativ Teritoriale Cicănești  pentru 
aprobarea Normelor tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a 
construcţiilor, instalaţiilor şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de 
interes local. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.285 
 
 

-IX- 

          Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea documentației tehnice – faza Proiect Tehnic și Detalii de Execuție, a 
Devizului General și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiții: „Execuție Prag de Fund și lucrări de stabilizare a malurilor, aferente 
podului amplasat pe DJ703B, la km 85+328, în comuna Căteasca, județul 
Argeș”. 
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Vreau să vă menționez că la 
acest punct execuția se realizează din bugetul propriu, este o investiție multi 
anuală și nu din alte fonduri, așa cum unii au lăsat să se înțeleagă. Discuții? 
Voturi împotrivă? Abțineri?  

Dl consilier județean Nicolae Niță - Domnule președinte, dacă îmi permiteți la 
acest punct o scurtă intervenție. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Vă ascult. 

Dl consilier județean Nicolae Niță – Vă mulțumesc. În cadrul ședinței de comisii 
domnul director Stoicea ne-a prezentat devizul, indicatorii, faptul că se 
realizează din surse proprii, am apreciat acest lucru și mi-am exprimat satisfacția 
că la finalizarea lucrărilor.. și ni s-a spus că lucrările se vor finaliza undeva spre 
sfârșitul anului, voi trece cu masina peste acel pod, având în vedere că fac vizite 
destul de dese în acea zonă. Domnul Alin Stoicea a spus la un moment dat ,,să 
sperăm” și atunci mi s-a aprins un breculeț. Cum adică ,,sa speram”? Când 
investim bani, se efectuează livrarea, se recepționează. Și am înțeles și de ce ,,să 
sperăm”. Pentru că drumul constitue obiectul unui litigiu, unui proces, și atunci 
ar fi de nedorit să se ajungă în situația ca lucrarea să fie gata, timpul de garanție 
să curgă iar noi să nu accesăm acel pod. De aceea solicitarea mea și a noastră ți a 
tuturor, nu cred că e nimeni împotrivă, să se facă toate demersurile astfel încât 
semnarea recepției și tăierea panglicei, personal as trece peste momentul acesta 
cu taierea panglicii, să coincidă cu posibilitatea de a circula pe acel pod. Vă 
mulțumesc! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Noi acolo facem un prag de 
fund, nu intervenim asupra podului, rolul acestui prag de fund este de a pune în 
siguranță podul conform expertizei pe care am realizat-o în trecut, în mandatul 
trecut. După ce vom realiza acest prag de fund care este necesar, vom comanda 
o altă expertiză pentru a ne spune dacă realizând acest prag de fund poate fi 
redată circulația sau nu. Acest lucru depinde de experși, și dânsii ne vor spune ce 
lucrări trebuie făcute asfel încât să putem reda circulația. Dar până la momentul 
acela noi suntem obligați să punem în siguranță podul, ceea ce înseamnă că 
trebuie executat acest prag de fund. Ați înțeles? 

 
Dl consilier județean Nicolae Niță – Da, m-ați băgat mai mult în ceață, nu era 
mai simplu ca expertiza să se realizeze înainte de această investiție ? Pentru că 
tot investim și  noi nu putem circula pe pod.  
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Nu, expertiza a fost realizată 
înainte pentru că….   

Dl consilier județean Nicolae Niță – A, și mai trebuie una, am înțeles. Vă 
mulțumesc! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Nu ne trezim noi să facem un 
prag de fund, pentru că nu suntem specialiști, da? Expertiza, una a fost făcută 
înainte, după ce vom face lucrarea tot experții vor constata dacă se poate sau nu. 
Să sperăm că va fi de aceea…  

Dl consilier județean Nicolae Niță  - Să sperăm că vor constata ceea ce trebuie și 
noi vom putea circula. Vă mulțumesc! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Exact. Cu plăcere. Voturi 
împotrivă? Abțineri? Nu sunt. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.286. 
 
 

-X- 

          Trecându-se la punctul X al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
aprobarea NOTEI CONCEPTUALE privind necesitatea și oportunitatea 
realizării obiectivului de investiții: “Lucrări de reabilitare clădire UAMS Rucăr”. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.287 
 

-XI- 

          Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
aprobarea NOTEI CONCEPTUALE privind necesitatea și oportunitatea 
realizării obiectivului de investiții: “Lucrări modernizare secția chirurgie etaj 
2”. 

 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 
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Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.288. 
 
 
 

-XII- 

          Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
aprobarea NOTEI CONCEPTUALE privind necesitatea și oportunitatea 
realizării obiectivului de investiții: “Lucrări de reabilitare în vederea obținerii 
autorizației la incendiu” la Unitatea de Asistență Medico-Socială Călinești. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.289. 
 
 

-XIII- 

          Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
închirierea prin licitație publică a unui spațiu cu destinație medicală/conexă 
actului medical aflat în domeniul public al Județului Argeș, situat în incinta 
imobilului Policlinica Costești din Orașul Costești, Strada Pieții, nr. 5, Punct, 
“Dispensar policlinic”, județul Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.290. 
 

-XIV- 

          Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
închirierea de către Spitalul Orășenesc “Regele Carol I” Costești a unui bun 
imobil (spațiu) destinat activităților comerciale, aflat în domeniul public al 
Județului Argeș. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 
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Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.291 
 
 

-XV- 

          Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
închirierea prin licitație publică a unui bun imobil cu destinație 
economică/comercială, aflat în domeniul privat al Județului Argeș, situat în 
mun. Curtea de Argeș, str. Vasile Lupu, jud. Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.292. 
 
 

-XVI- 

          Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Centrului ”Doina Argeșului” a 
imobilelor – clădiri și terenuri în care își desfășoară activitatea, precum și a unui 
autoturism.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.293. 
 
 

-XVII- 

          Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
completarea domeniului public al judeţului Argeş cu un bun imobil - spațiu, din 
incinta Teatrului de Păpuși ”Așchiuță” Pitești. 

 Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.294. 
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-XVIII- 

          Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
completarea domeniului public al judeţului Argeş cu un bun imobil - teren situat 
în municipiul Câmpulung, str. Matei Basarab nr. 68.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.295. 
 
 
 

-XIX- 

          Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
achiziționarea terenului în suprafață de 68 mp (conform actelor de proprietate) și 
67 mp (conform măsurătorilor cadastrale), înscris în C.F. 99359 Pitești, situat în 
vecinătatea Centrului de Transfuzie Sanguină Argeș.  

Dl consilier județean Valentin–Viorel Enache – Membrii care au făcut parte din 
comisie n-ar trebui să participe la vot. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Nu participă la vot, am înțeles, 
să se noteze. 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Mulțumesc! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.296. 
 
 
 

-XX- 

          Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de superficie în favoarea SC Actual SRL asupra terenului 
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în suprafaţă de 63 mp, înscris în CF 94197 Pitești, imobil aparținând domeniului 
privat al Județului Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.297. 
 
 

-XXI- 

          Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Mozăceni.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.298. 
 
 

-XXII- 

          Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Ștefan cel Mare.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.299. 
 
 

-XXIII- 

          Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Boteni.  
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.300. 
 
 
 

-XXIV- 

          Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Miroși.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

S-a adoptat Hotărârea nr.301. 
 
 
 

-XXV- 

          Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea listei cu beneficiarii de finanțări nerambursabile de la bugetul local al 
județului Argeș pentru activităţi nonprofit de interes general, conform Legii nr. 
350/2005, pentru anul 2025 (unități de cult). 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.302. 
 
 
 

-XXVI- 

          Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea listei cu beneficiarii de finanțări nerambursabile de la bugetul local al 
județului Argeș pentru activităţi nonprofit de interes general, conform Legii 
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nr.350/2005, pentru anul 2025 (proiecte de tineret, cultură, mediu și proiecte 
sportive). 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.303. 
 
 

-XXVII- 

          Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind acordarea unui mandat special în vederea aprobării ajustării și 
modificării tarifului de tratare mecano-biologică a deșeurilor perceput de 
operatorul Soc. Girexim Universal S.A., înscris în "Contractul de delegare prin 
concesiune a gestiunii activității de tratare mecanobiologică a deșeurilor 
reziduale provenite de pe raza județului Argeș în instalațiile integrate de tartare 
mecanobiologice, inclusiv transportul deșeurilor stabilizate biologic și al 
deșeurilor reziduale care nu mai pot fi valorificate energetic la instalațiile de 
valorificare energetică nr. 338/12.12.2023".   

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.304. 
 
 

-XXVIII- 

          Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 142/25.04.2024 
privind aprobarea cuantumului taxelor și tarifelor locale ce se vor aplica 
începând cu anul fiscal 2025.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.305. 
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-XXIX- 

          Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
transferul execuției de casă înregistrată de Centrul Județean de Cultură și Arte 
Argeș și actualizarea Bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.306. 
 
 

-XXX- 

          Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea execuției bugetare la data de 31.03.2025 pentru activitatea Județului 
Argeș. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.307. 

 
 
 

-XXXI- 

          Trecându-se la punctul XXXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
modificarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Județean Argeș nr. 
156/25.03.2025 privind aprobarea repartizării pe unități administrativ-teritoriale 
a fondului constituit la dispoziția consiliului județean din cota de 6% din 
impozitul pe venit și a sumelor defalcate din taxa pe valoarea adaugată pentru 
finanțarea cheltuielilor privind drumurile județene și comunale pentru anul 2025.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.308. 
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-XXXII- 

          Trecându-se la punctul XXXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș pe anul 
2025.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.309. 
 

 
-XXXIII- 

          Trecându-se la punctul XXXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea Organigramei, Statului de funcții și Regulamentului de 
Organizare și Funcționare ale Centrului ”Doina Argeșului” .  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Aici avem un număr de trei 
amendamente care au fost supuse dezbaterii în comisii, nu am avut raport 
pozitiv din partea comisiilor. Rog discuții, dar să ne limităm la un spațiu de un 
minut, fiecare vorbitor are dreptul la un minut. 
 
Dl consilier județean Nicolae Niță – Îmi cer scuze, dar un subiect așa de amplu 
și de important, doar un minut? 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuțiile au fost ample, au 
durat ore întregi în comisii. 
 
Dl consilier județean Nicolae Niță – Totuși sunt persoane interesate și din 
respect pentru acestea să putem discuta mai mult de un minut. Democrația cere 
acest lucru. 
 
Dna consilier județean Elena Iagăr – Pentru activitatea desfășurată de Școala 
Populară de Arte și Meserii Pitești începând cu 1958, neîntrerupt până astăzi, și 
din respect pentru oamenii care muncesc acolo și din respect pentru copiii și 
părinții care sunt afiliați la această instituție și din respect pentru oamenii 
prezenți în sală astăzi,  am să cedez timpul alocat susținerii amendamentelor 
susținute de către Partidul Național Liberal la acest proiect de hotărâre prin a da 
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citire punctului de vedere al angajaților din Școala Populară de Arte și Meserii 
Pitești cărora înțeleg că astăzi nu li s-a dat cuvântul, domnule secretar, am 
înțeles că au încercat să se înscrie la cuvânt, astfel mi-au dat mie ceea ce ar fi 
dorit ei să spună. Documentul a fost înantat și consilierilor județeni, și 
Ministerului Culturii, si Comisiei Naționale a României pentru UNESCO, și 
bineînțeles și aparatului consiliului județean. Documentul provine de la 
Federația Națională a Sindicatelor din Cultură și Presă si se spune așa: stimate 
doamne și stimați domni consilieri județeni, Federația Națională a Sindicatelor 
din Cultură și Presă Cultur Media, în temeiul drepturilor conferite de Legea nr. 
367/2022 privind Dialogul Social și de statutul propriu, în calitate de partener 
social legal constituit și reprezentativ la nivel sectorial și implicit la nivelul 
unității, formulăm prezentul punct de vedere, referitor la proiectul de hotărâre 
înscris pe ordinea de zi a ședinței din data de 26 iunie 2025. Analiza noastră 
atâta pe aspectele de legalitate procedurală cât și pe cele de fond relevă vicii și 
riscuri majore pe care avem datoria să le supunem atenției dumneavoastră 
asupra nelegalității procedurale a demersului. Primul punct – proiectul de 
hotărâre este fundamentat pe documente organigramă, stat de funcții, 
regulament de organizare și funcționare care au fost avizate în cadrul consiliului 
administrativ al instituției. La ședința respectivă, reprezentanții organizației 
noastre sindicale nu au fost convocați pentru consultare. Această omisiune 
reprezintă o încălcare flagranta a articolului 31. Alin. 2 din Legea nr. 367/2022 
privind Dialogul Social care stipulează obligația imperativă a angajatorului de a 
informa și consulta sindicatul cu privire la deciziile care pot duce la modificări 
importante în organizarea muncii în relațiile de muncă. O reorganizare de 
asemenea anvergură se încadrează fără echivoc în această categorie, actele 
administrative emise cu nerespectarea procedurilor de consultare  obligatorie 
sunt lovite de nulitate. Punctul doi.. 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Vă rog frumos, vis-a-vis de 
amendamente, noi trebuie să discutăm amendamentele, aici sunt trei 
amendamente iar dumneavoastră spuneți o scrisoare. 
 
Dna consilier județean Elena Iagăr – Nu mă întrerupeți! 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Haideți să vorbim pentru că și în 
regulamentul nostru spune că trebuie să discutăm la subiect..  
 
Dna consilier județean Elena Iagăr – Pierdem timpul, domnule vicepreședinte, 
pierdem timpul.  
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Oricum ați depășit minutul. 
 
Dna consilier județean Elena Iagăr  - Asupra fondului reorganizării …. 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Haideți să discutăm la 
amendamente..  
 
Dna consilier județean Elena Iagăr – Încălcării obligațiilor legale… 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Citim o scrisoare, mâine venim 
cu Scrisoarea a Treia și o citim aici…. 
 
Dna consilier județean Elena Iagăr – Dincolo de viciul de procedură însăși 
substanța reorganizării propuse contravine pricipiului bunelor administrări și 
obligațiilor legale ale României, atingerea statutului Școlii Populare de Arte și 
Meserii Pitești, reducerea unei instituții emblematice cu o istorie neîntreruptă 
din 1958 și cu performanțe naționale și internaționale notabile la un simplu 
compartiment este un act nejustificat și disproporționat. Acest demers încalcă 
articolul 33 din Constituția României privind dreptul la învătătură și accesul la 
cultură. Mai mult, noul regulament de organiare si funcționare privind 
omisiunile sale grave privind normarea muncii și organizarea procesului 
educațional creează premizele unui management defectuos și a precarității 
activității didactice contrar principiilor predictibilității ale O.U.G nr.57/2019 
privind Codul Administrativ. Destructurarea activității de cercetare și conservare 
a patrimoniului cultural imaterial, reducerea secției de specialitate la un 
compartiment cu doar două posturi, dintre care unul suspendat, face practic 
imposibilă îndeplinirea atribuțiilor complexe de salvgardarea culturii 
tradiționale. Această decizie contravine în mod direct directivelor asumate de 
România prin ratificarea direcției UNESCO pentru salvgardarea patrimoniului 
cultural imaterial, legea nr. 26/2008. Autoritățile administrației publice locale au 
obligația legală de a asigura cadrul necesar pentru protejarea acestui patrimoniu, 
nu de al submina prin desființarea structurilor specializate, transformarea 
posturilor de cercetător în secretar, ce reprezintă încălcarea principiilor bunei 
credințe statuate de art. 8 din Codul Muncii din Legea nr.53/2003 și o sfidare a 
profesionalismului. Nu în ultimul rând, lipsa de fundamentare a noilor structuri, 
crearea unei secții de organizare de spectacole supradimensionate numeric, dar 
fără personal calificat în domeniu pentru a-și justifica o funcție de conducere, 
pentru o persoană fără pregătire de specialitate este un exemplu de deturnarea 
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scopului legii si contravine principiilor eficienței și eticii în administrația 
publică. Petițium – având în vedere gravele deficiente de legalitate și de 
oportunitate în temeiului dreptului la petiționare și al rolului nostru de partener 
social vă solicităm în mod respectuos, dar ferm, retragerea proiectului e hotărâre 
de pe ordinea de zi a ședinței din 26.06.2025 și pentru a intra în legalitate prin 
respectarea procedurilor de dialog social. Doi – constituirea a unui grup de lucru 
mixt constituit din reprezentanți ai consiliului județean, din managementul 
instituției, din sindicat cu asistență tehnică a unor specialiști de la Ministerul 
Culturii pentru a elabora o structură organizatorică funcțională legală și adaptată 
misiunii reale a instituției. Trei – menținerea în structura Școlii Populare de Arte 
și Meserii Pitești și atunci structura de cercetare, conservare și promovare a 
culturii tradiționale dotate cu personal și resurse corespunzătoare, asigurarea 
transparenței prin punerea la dispoziție a partenerilor sociali și a documentelor 
care au stat la baza reorganizării respectiv raportul de audit intern nr. 
9593/07.04.2025 și corespondența cu Institutul Național de Cercetare și Formare 
Culturală din cadrul Ministerului Culturii în virtutea principiului transparenței 
decizionale. Aprobarea acestui proiect în forma actuală ar reprezenta un act 
administrativ viciat cu consecințe negative profunde asupra culturii argeșene și 
ar deschide calea unei posibile acțiuni în justiție pentru anularea sa. Mizăm pe 
responsabilitatea dumneavoastră spre a servi interesul public și de a proteja 
valorile culturale ale județului Argeș. Cu deosebită considerație, Federația 
Națională a Sindicatelor din Cultură și Presă Cultur Media, președinte Georgel 
Balaci. Vă mulțumesc. Și în încheiere, vreau să vă mai spun ceva doamna 
manager, astăzi tinerii, copiii, părinții, tinerii din Școala Populară de Arte ar fi 
trebuit să sărbătorească drapelul, nu să vină cu jalba în băț la consiliul județean 
ca să-și apere instituția.  
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Vă mulțumesc. Dacă altcineva 
mai are de discutat, dar repet.. 
 
Dl consilier județean Emanuel Soare – Dacă îmi permiteți, domnule 
vicepreședinte. 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Nu v-am întrerupt,  cum spune 
regulamentul, să discutăm exact la ceea ce dumneavoastră ați propus aici la 
amendamente, da? 
 
Dl consilier județean Manuel Tică – Asta voiam să spun, domnule 
vicepreședinte, dar… 
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Dar haideți să nu monopolizăm 
discuția, ați avut un reprezentant acum… 
 
Dl consilier județean Manuel Tică - Ar trebui să ne dați totuși… 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Dl Soare? 
 
Dl consilier județean Emanuel Soare – Dacă îmi permiteți, domnule 
vicepreședinte, stimați colegi, am și eu un scurt punct de vedere pe acest subiect, 
mi se pare că am transformat acest subiect într-o vendetă personală, vrem să 
desființăm sau să înființăm instituții în funcție de vechii manageri sau de noii 
manageri, iar lucrul acesta nu este în regulă. Dar dincolo de aceste aspect cred 
totuși că există niște activități, există o tradiție culturală pe care fosta Școala 
Populară de Arte și Meserii a realizat- o și cred că într-un fel sau altul în noua 
instituție ar trebui ca acest tip de tradiții să continue, și cred că ar fi o cale de 
mijloc pentru toți cei implicați în acest process, de exemplu, ca având în vedere 
amendamentele depuse de colegii din PNL să acceptați ideea ca totuși indiferent 
de denumire o veți alege dumneavoastră să păstrați o secție distinctă în cadrul 
noii instituții care să continue tradițiile realizate de fosta Școala Populară de 
Arte și Meserii cred că lucrul acesta ar fi mai important decât minimalizarea 
totuși a acestei activități sub forma unui compartiment care probabil în timp nu 
va mai putea conduce la același nivel aceste activități. Deci cu acest 
amendament eu aș fi de acord cu propunerile celor de la PNL. Vă mulțumesc. 
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Domnule Președinte, dacă îmi 
permiteți și mie, acum îmi dau seama că oricâte explicații aș fi încercat să facă 
strict pe acest subiect, direcția cel puțin era dată. Așa cum am încercat și aseară 
și pe grupul de consilieri județeni, eu cred că am fost foarte explicit și pe 
înțelesul tuturor, că unii au vrut sau n-au vrut să înțelegea asta, e cu totul și cu 
totul altceva. Pe de altă parte tot astăzi v-am invitatș pe cei care aveți de discutat 
pe marginea oricărui punct de pe ordinea de zi cu atât mai mult acestui subiect, 
să treacă pragul biroului ca să vedem și actele la care am făcut noi referire de-a 
lungul motivării noastre și așa mai departe. Acum revenind la subiectul în sine, 
din punctul nostru de vedere, aceste demers este unul foarte agresiv și nu mă 
refer fizic și mai mult în zona de on-line este unul cu totul și cu totul 
manipulator și este un demers făcut, din punctul nostru de vedere, dintr-un 
orgoliu personal și am să punctez cu voia dumneavoastră. Încerc să mă încadrez 



22 

 

în timpul alocat pentru toată lumea. Îmi cer scuze, scrisoarea căreia tocmai i s-a 
dat citire nu reprezinta punctul de vedere al angajaților centrului județean. 
 
Dna consilier județean Elena Iagăr – Angajații nu au fost niciodată consultați! 
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Nu v-am întrerupt, vă rog frumos, 
nu v-am întrerupt! 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Ați vorbit, gata, acum are 
altcineva cuvântul! Haideți să ne ascultăm, să fim civilizați. Cred că la școala 
populară în primul rând trebuie să învățăm când să fim civilizați, da? 
 
Dna consilier județean Elena Iagăr – La școala populară se învață să nu mințim. 
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – În ceea ce privește, că tot vorbim de 
minciuni, o altă minciună este aceea că desființăm instituția Școala Populară de 
Arte și Meserii, păi stimați colegi, această instituție nu mai există, instituția 
Școala populara de Arte și Meserii nu mai există din anul 2022 din mandatul 
doamnei Elena Iagăr, deci nu mai există. 
Dna consilier județean Elena Iagăr – Consiliul județean a fuzionat Centrul 
Cultural Județean Argeș cu Școala Populară de Arte și Meserii Pitești ca să 
închidă toate porcăriile făcute de instituția condusă de Araxi Negoșanu și toți 
banii care au fost cheltuiți așa cum au fost cheltuiți, pe care nu  i-a verificat 
nimeni niciodată. 
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Vă dați seama cu cine lucrăm noi, 
stimați colegi de la PNL, chiar nu reușim…. 
 
Dna consilier județean Elena Iagăr – Instituțiile au fuzionat ca să se facă o 
economie din care au rezultat 11 miliarde care au fost duse…. 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Vă rog frumos, vi s-a dat 
cuvântul, ați luat cuvântul, voi fi obligat să vă tai microfonul, haideți să ne 
comportam civilizat, ascultati ca să vă vi se dea dreptul la replica dar nu 
interveniți peste altcineva, nu este frumos. Asta învățăm în primii șapte ani de 
acasă, să ascultăm pe celălalt și după aceea să răspundem.  
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Exact despre asta este vorba, cred 
că dumneavoastră ar trebui să vă fie rușine pentru faptul că ați pus pe drumuri 
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atâta lume aducându-i aici, deturnând un adevăr foarte clar din punctul nostru de 
vedere, pentru că am primit fel de fel de mesaje, mai ales în mediul online că ,, 
de ce ne lăsați pe drumuri” că ,, de ce ne luați meseria de la gură că suntem 
talentați”. Dragi copii, dragi părinți, care sunteți aici prezenți și nu numai, și cei 
care aud, prin această reorganizare absolut toate activitățile desfășurate în trecut 
de Școala Populara de Arte și Meserii își vor regăsi corespondentul, ba chiar ne 
vom diversifica activitățile,cei care erau dascăl în respectiva secție nu-și va 
pierde serviciul. Mă uit în ochii dumneavoastră și asta subliniez pentru că până 
la urmă despre asta este vorba. Altfel că se va numi școala populară, că se 
numește centrul nu mai știu cum, cred că conteaza mai puțin. Activitățile vor 
rămâne în continuare cel puțin aceleași, oamenii vor rămâne în continuare cel 
puțin aceiași. Este clar? Așteptăm aplauze și din partea dumneavoastră. Vă 
mulțumesc! 
 
Dna consilier județean Elena Iagăr – Poate ar trebui să le dați voie, că uitați 
oamenii vor să vorbească. 
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – În altă ordine de idei, mai mare 
ipocrizie ca acest demers cu cercetătorii n-am auzit. Pai stimați colegi, știți care 
a fost primul demers al doamnei Iagăr când a preluat noua instituție în 2022? A 
dat afară trei cercetători. Domnul Mazilescu, dl Marghidan…  
 
Dna consilier județean Elena Iagăr – Pentru asta chiar am să vă dau în judecată, 
domnule vicepreședinte, vă voi dovedi cu documente, dl Mazilescu a plecat prin 
demisie. Dl Marghidan de asemenea.  
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Dacă îi întrebăm și cum au fost 
determinați să plece, nu cred că face obiectul ședinței de astăzi. 
 
Dna consilier județean Elena Iagăr – Întrebați-i, întrebați-i, să vină cu 
documentele aici, să spun eu despre dl Mazilescu cum și-a desfășurat activitatea 
în cadrul instituției. 
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Vă rog să nu mă întrerupeți că nu v-
am întrerupt, avem ocazia să discutăm, repet, oricând, am toată deschiderea. Mai 
multă transparență ca acum nu a existat niciodată, dați-mi voie să cred. Și asta 
cred că pot să garanteze toți colegii. V-am invitat pe toți la discuții libere. 
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Dna consilier județean Elena Iagăr – Intrebați delegația care a fost în Turcia cu 
dl Mazilescu, cum a furat geamantanul cu parfumuri și cu țigări de la șoferii 
turci și au stat copiii opt ore în vamă. 
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Poftiți, dna Iagăr suntem consilieri 
județeni, opriți-i microfonul, vă rog!   
 
Dna consilier județean Elena Iagăr – Și mătușa, tezaur uman viu, a dat telefon să 
vină cu geamantanul înapoi să plece din vama. 
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Vă dați seama cu cine lucrăm? 
Acest dascal poate să reprezinte orice instituție indiferent cum s-ar numi ea, 
școala populară, centrul cultural și așa mai departe. Vă dați seama cam cu cine 
lucrăm ? Desprea asta este vorba. 
 
Dna consilier județean Elena Iagăr – Eu spre deosebire de alții ….. 
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Iar mai departe, din punct de vedere 
tehnic să știți că vă stau la dispoziție, și colegele mele pe care le am în sală, 
doamna director Stoenescu, noul manager doamna Argentina Culcuș, bănuiți-ne 
de cele mai bune intenții, poate că nu luăm de fiecare dată cele mai bune decizii, 
dar bănuiți-ne de cele mai bune intenții, niciodată nu a fost să nu punem în 
primul rând omul, în toate deciziile astea pe care le-am luat, bune sau mai puțin 
bune. Mai greu e când te complaci în greșeală, că poate am făcut și noi greșeli în 
trecut la reorganizările precedente, pentru că am dat credit unor conducători care 
s-au dovedit și neprofesioniști și neprofesionali. Vă mulțumesc! 
 
Dna consilier județean Elena Iagăr – Drumul spre iad este pavat cu intenții bune, 
domnule vice.  
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Haideți să discutăm, repet exact, 
pentru ceea ce ne-am întâlnit astăzi, adică pentru amendamentele acestea. Eu 
cred că discuțiile, ne și grăbim puțin pentru că în această sală va mai avea loc o 
ședință, colegiul prefectural și trebuie să terminăm. 
 
Dl consilier județean Manuel Tică – Domnule vicepreședinte? 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Da, vă ascult, dar vă rog frumos 
limitați-vă la amendamente și cât mai scurt. 
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Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu -  Bună ziua, știți foarte bine că am 
depus cele 3 amendamente dar constat un singur lucru, informațiile sunt 
binevenite și dintr-o parte și din alta dar constat că această căsătorie a eșuat. 
Dacă a eșuat nu ar fi bine ca acele două instituții care au fuzionat să fie din nou 
de sine stătătoare, să reînființăm Școala Populară de Arte și Meserii și să lăsăm 
Centrul Doina Argeșului ca instituție de spectacole. Credeți că ar fi extrem de 
greu să facem lucrul acesta pentru a împăca toate lucrurile ? Atât vreau să spun. 
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Se pare că oamenii au ajuns pe 
lună, putem să facem și noi ulterior acest lucru, dar încă o dată, în 2022 noua 
instituție din comasarea celor două anterioare, respectiv comasarea s-a întâmplat 
la propunerea doamnei Iagăr. Acum ce facem? Jucăm după cum dorește doamna 
Iagăr? Doina Argeșului ca și… orchestra Doina Argeșului la momentul respectiv 
trebuia foarte clar să mearga către teatrul Alexandru Davila. Uite că prin 
gândirea profundă a managerului de atunci a ajuns la Centrul Județean de 
Cultură și Arte Argeș și acum după atâția ani încercăm noi să ducem lucrurile 
către o normalitate de bun simț. Cam despre asta este vorba.  
 
Dna consilier județean Elena Iagăr – Lucrurile s-au făcut la cererea Consiliului 
Județean Argeș, nu la cererea mea. 
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - În toată activitatea managerului 
Elena Iagăr absolut nimeni din conducerea consiliului județean nu a interferat cu 
politica managerială a Centrului Județean de Cultură și Arte Argeș, însemnând 
că nu i s-a impus nicio direcție de acțiune, nu i s-a impus niciun om, niciun 
angajat. Este prezentă aici de față.  
 
Dna consilier județean Elena Iagăr – De aceea ne aflăm în această situație acum, 
pentru că nu ați avut loc, de aceea ne aflăm în acestă situație, se încearcă 
dizolvarea unei instituții de oameni pe care nu ați reușit să-i subordonați. 
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Nu există instituția Școala Populară 
de Arte și Meserii din anul 2022, nu mai mințiți, nu există această instituție, nu 
există pur și simplu, ea a dispărut odată cu instituția în sine în 2022. Vă 
mulțumesc. 
 
Dna consilier județean Cristina Ghineț – Domnule vicepreședinte, trăim în trecut 
că tot vă referiți la 2022. Trebuie să privim către viitor și către interesul 
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cetățenilor județului Argeș. Noi nu suntem aici să ne răzbunăm pe ce a făcut 
Elena Iagăr înainte, pentru ce ați propus dumneavoastră, noi am depus niște 
amendamente în înteresul cetățenilor și al copiilor și al părinților care își trimit 
copiii la Școala Populară de Artă. Vorbim de tradiții argeșene, vorbim cu totul și 
totul alte lucruri. Văd că războiul ăsta se poartă în 2022, când a fost Elena Iagăr. 
Depășim momentul și privim spre viitor sau rămânem ancorați în trecut. 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Doamnă poate când au fost,  
nici în 2022 cele mai bune.  
 
Dna consilier județean Cristina Ghineț - Văd că ne-ați tăiat și microfonul. 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Nu v-am tăiat microfonul.  
 
Dl consilier județean Nicolae Niță – Ba da. 
 
Dna consilier județean Cristina Ghineț – Ba da, sunt tăiate, tăiați toate 
microfoanele grupului PNL. 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Nu doamnă, uitați, apăsați pe 
buton! 
 
Dna consilier județean Cristina Ghineț – Acum am apăsat butonul, uitați!  
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Poate n-au fost cele mai bune 
decizii luate în 2022 sau poate nici acum nu este cea mai bună decizie luată, însă 
un lucru este clar, tonul discuțiilor nu este unul care ar trebui să ducă mai 
departe cultura argeșeană. De aceea eu vă propun să trecem la vot. Vă supun în 
bloc cele trei amendamente. Cine este împotriva celor trei amendamente? Rog să 
se consemneze ( Grupul P.S.D, domnii consilieri județeni Marin-Florin Lițoi și 
Codruț Matei ). S-au înregistrat toate voturile? Abțineri? (Grupul A.U.R ) și în 
mediul online? Nu sunt în mediul online. Pentru? Grupul P.N.L. și dl consilier 
județean Emanuel Soare. Amendamentele au fost respinse! 
 
Dl consilier județean Manuel Tică – Domnule vicepreședinte, în condițiile 
acestea PNL este împotriva proiectului de hotărâre. 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Acum vă supun la vot proiectul 
de hotărâre așa cum a fost inițiat, fără acele amendamente. Cine este împotrivă?  
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(Grupul P.N.L și domnul consilier județean Emanuel Soare). Abțineri? (Grupul 
A.U.R ) . Proiectul de hotărâre a trecut. 
 
Dna consilier județean Elena Iagăr – Școala populară dispare și ca entitate și ca 
denumire. 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Vă rog frumos. 
S-a adoptat Hotărârea nr.310. 
 
 

-XXXIV- 

          Trecându-se la punctul XXXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind înființarea Complexului de Servicii pentru Persoane cu Dizabilități 
Ciofrângeni în subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și Protectia 
Copilului Argeș, ca urmare a restructurării actualului Centru de Integrare prin 
Terapie Ocupațională (CITO) Tigveni, cu aprobarea organigramei și a statului 
de funcții. 

 Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.311. 
 

 
-XXXV- 

          Trecându-se la punctul XXXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea Regulamentelor de Organizare și Funcționare a serviciilor 
sociale din cadrul Complexului de Servicii pentru Persoane cu Dizabilităţi 
(CSPD) Ciofrângeni.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.312. 
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-XXXVI- 

          Trecându-se la punctul XXXVI al ordinii de zi – Raport privind utilizarea 
sumelor primite conform art. 6, punct 1, litera e) din Legea nr. 421/2003 privind 
Bugetul de stat pe anul 2024.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Acesta fiind un raport știți că nu 
se supune la vot, dumneavoastră ați luat la cunoștință de el, poate cu podul de la 
Valea Danului, da? 
 
Dl consilier județean Nicolae Niță – Da, vă mulțumesc, domnule vicepreședinte. 
Spuneam că oamenii din zonă, care au ruta pe acel pod nu înțeleg cum se poate 
rezolva pentru viitorul apropiat sau pentru viitorul mai îndepărtat, situația 
podului când pe ordinea de zi a consiliului județean singura instituție, sau printre 
singurele instituții care pot rezolva această problemă, nu există ca punct distins. 
Și atunci pornind de la discuțiile cu cetățenii, consilierii județeni ai grupului 
PNL Argeș au formulat o solicitare prin care vă rugăm să ne comunicați 
următoarele informații referitoare la situația..  
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – V-aș ruga să nu citim acum 
solicitarea, am primit-o, o știm, o să vă răspundem la solicitare, dumneavoastra 
dacă aveți alte întrebări. 
 
Dl consilier județean Nicolae Niță - Da, dar cetățenii, adică să înțeleg că refuzați 
ca cei interesați, în speță argeșenii, să ia la cunoștință de ce … 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Păi dumneavoastră o să primiți 
răspunsul și mergeți la cetățeni  să le dați răspunsul. Podul de la Valea Danului 
se află într-un proces de reabilitare, va dura până în luna august, să sperăm poate 
dacă se rezolvă mai devreme, cu atât mai bine.  
 
Dl consilier județean Nicolae Niță – Asta cu să sperăm… 
 
Dna consilier județean Elena Iagăr – Dar de ce nu-l lăsați să citească, domnule 
vicepreședinte? 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu -  Ati vorbit destul, doamna Iagăr, 
vă rog frumos acum nu mai e cultura, aici este vorba despre drumuri.  
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Dna consilier județean Cristina Ghineț – Cetățenii de la Valea Danului nu 
contează?  
 
Nicolaescu – Dar cetățenii contează, tocmai pentru că contează cetățenii. 
 
Dl consilier județean Nicolae Niță – Vreau să înțelegeți că nu este o problemă… 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – La Valea Danului podul este în 
rebilitare, dacă nu ar fi contat cetățenii, acel pod nu ar fi fost în reabilitare, da? 
 
Dl consilier județean Nicolae Niță – Am înțeles, nu o să citesc, dar putem 
discuta, se încearcă minimalizarea acestei probleme grave prin sintagma podul 
de la Valea Danului. Domnule vicepreședinte, podul leagă Curtea de Argeș și 
Valea Danului și traverseaza Argeșul și este uzitată de cetățenii din Valea 
Danului, din Curtea de Argeș din localitățile de pe valea Topologului. 
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Nu numai podul de la Valea 
Danului are probleme de structură, 70% din podurile din județul Argeș sunt în 
aceeași situație să stiți, poate într-o situație nu chiar așa de gravă.  
 
Dl consilier județean Marin-Florin Lițoi  - Câmpulungul are, dacă vorbim de 
poduri, are trei poduri care sunt pe expertiză și care a spus că pot cădea oricând. 
Nu mai zice nimeni nimic. Haideți să trecem la subiect, că pierdem timpul cu 
povești. Mulțumesc! 
 
Dl consilier județean Nicolae Niță – Dl Lițoi, cu tot respectul pentru 
dumneavoastră, podul de la Valea Danului este închis și în condițiile în care 
pentru acest pod au fost alocate sume importante de bani în anii trecuți, au fost 
făcute licitatii,  s-au făcut tot felul de proiecte  și mi s-a explicat că s-au pierdut 
banii.  
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Domnule consilier, m-ati sunat 
pe mine săptămâna trecută?  
 
Dl consilier județean Nicolae Niță – Da, și îmi permiteți, o să vă mai spun, atât 
timp cât și pe mine mă sună mii de cetățeni….  
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Si v-am răspuns la aceste 
întrebări?  
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Dl consilier județean Nicolae Niță – Este vorba de o asumare, nu de răspuns la o 
discuție personală.  
 
Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Normal că  ne-o asumăm, asta 
este adevărul, podul de la Valea Danului a fost prins pe PNDL2, s-au realizat 
trei rânduri de licitații, știți foarte bine cum se realizează licitațiile pe Sicap, cu 
echipe și așa mai departe. N-au fost cei care s-au înscris, de multe ori nu s-au 
înscris, asta este, ce puteam să facem noi, consiliul județean, mai mult decât atât. 
Ba mai mult, decât atât avem în continuare proiectarea, sperăm să avem un 
proiect bun până la urmă și să găsim sursa de finanțare. Până una alta, asigurăm 
cetățenii din Valea Danului și de pe valea Topologului că acel pod va fi redat 
circulației cel puțin pentru autovehicule sub 3.5 tone, de aceea se intervine 
acum. Orice intervenție asupra unui pod de asemenea natură implică închiderea 
circulației, nu puteam să-l reparăm sub sarcină. Este imposibil, s-a dat o rută 
ocolitoare, pe care o stiți foarte bine și consiliul județean a ajutat cu tot ce a 
putut pentru a amenaja acel drum comunal, deci cetățenii circulă. Gandiți-vă că 
atunci când se va construi un alt pod, vor trebui doi ani de zile să circule pe altă 
rută ocolitoare. Acum este vorba despre două, trei luni acolo unde expertul 
contractat de către regia județeană a dat asigurări că dacă vom respecta soluția 
impusă de dumnealui, cel puțin 10 ani de zile se va mai putea circula în condiții 
de siguranță pe acel pod. Noi muncim, nu facem politică aici. Și cu asta am 
terminat ședința de astăzi. Vă mulțumesc! 

 
Şedinţa s-a încheiat la ora 11:30.  

 

 

V I C E P R E Ş E D I N T E, 
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